
infrastructuurprojecten (25405, nr.
11);
- de motie-M.B. Vos over benchmar-
king en andere maatregelen die
noodzakelijk zijn om nationale
doelstellingen te realiseren (25405,
nr. 12);
- de motie-Stellingwerf c.s. over een
absolute ontkoppeling van milieu-
druk en economische groei (25405,
nr. 13);
- de motie-Aiking-van Wageningen
over een inventarisatie van subsidie-
regelingen met schadelijke milieu-
effecten (25405, nr. 14);
- de motie-Aiking-van Wageningen
over een saneringsplan inzake
milieuschadelijke subsidies (25405,
nr. 15);
- de motie-Van den Berg over een
operationeel beleidskader voor
duurzame ontwikkeling (25405, nr.
16).

Ik stel voor, toe te voegen aan de
agenda voor 2, 3 en 4 december:
- het wetsvoorstel Wijziging van de
Algemene bijstandswet, de Wet
inkomensvoorziening oudere en
gedeeltelijk arbeidsongeschikte
werkloze werknemers, de Wet
inkomensvoorziening oudere en
gedeeltelijk arbeidsongeschikte
gewezen zelfstandigen, de
Werkloosheidswet, de Ziektewet, de
Wet op de arbeidsongeschiktheids-
verzekering, de Algemene
Arbeidsongeschiktheidswet, de
Toeslagenwet, de Algemene
Ouderdomswet, de Algemene
Kinderbijslagwet, de Algemene
nabestaandenwet, de Wet arbeidson-
geschiktheidsverzekering zelfstandi-
gen en de Wet arbeidsongeschikt-
heidsvoorziening jonggehandicapten
met betrekking tot terugvordering en
verhaal (terugvordering en verhaal in
verband met herziening van het
debiteurenbeleid) (25661).

Ik stel voor, toestemming te verlenen
tot het houden van wetgevings- c.q.
notaoverleg met stenografisch
verslag op:

maandag 9 februari 1998:
- van 11.15 uur tot 17.30 uur van de
vaste commissie voor Volkshuisves-
ting, Ruimtelijke Ordening en
Milieubeheer over de verzelfstandi-
ging Rijksgebouwendienst.

Overeenkomstig de voorstellen van
de voorzitter wordt besloten.

De voorzitter: Het woord is aan de
heer Van Hoof.

De heer Van Hoof (VVD): Voorzitter!
Er zijn vandaag verschillende
berichten verschenen over het
overeind houden, in enigerlei vorm,
van de havenpool in Amsterdam. Er
zou op de een of andere manier
gebruik gemaakt worden van
WW-gelden. Om daarover duidelijk-
heid te verkrijgen, zou ik een brief
van de minister van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid dienaangaande
willen ontvangen, tegen de
achtergrond van een wetsvoorstel
dat hier eerder behandeld is, waarbij
wij ondersteuning uit de WW-pot
gestopt hebben.

De voorzitter: Ik stel voor, het
stenogram van dit deel van de
vergadering door te geleiden naar de
minister van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de stemming over
het voorstel van de fractie van
de VVD, de wens te kennen te
geven dat de voorgenomen
oprichting van het waarborg-
fonds zorgsector een vooraf-
gaande machtiging bij wet
behoeft (25627, nr. 5)

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
de SP, de PvdA, GroenLinks, het GPV,
de SGP, de RPF, de VVD, het AOV en
de CD voor dit voorstel hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat het is
aangenomen.

Aan de orde is de stemming over
een motie, ingediend in het debat
over de vrijstelling omslag-
bijdrage WTZ, te weten:
- de motie-G. de Jong over het niet
toepassen van artikel 6h, lid 2
(25600-XVI, nr. 38).

(Zie vergadering van heden.)

De voorzitter: Ik constateer, dat de
aanwezige leden van de fracties van
het CDA, het AOV, de CD en
GroenLinks voor deze motie hebben
gestemd en die van de overige
fracties ertegen, zodat zij is
verworpen.

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Vaststelling

van nieuwe regels met betrek-
king tot de (re)integratie van
arbeidsgehandicapten (Wet op de
(re)integratie arbeids-
gehandicapten) (25478).

(Zie wetgevingsoverleg van 10
november 1997.)

De voorzitter: Ik stel voor, deze
plenaire afronding in één termijn van
de kant van de Kamer en de regering
te laten plaatsvinden.

Daartoe wordt besloten.

De algemene beraadslaging wordt
geopend.

©

Mevrouw Schimmel (D66):
Voorzitter! Na WULBZ, PEMBA, WAZ
en WAJONG behandelen wij nu als
sluitstuk de REA. Deze wet moet
ervoor zorgen dat de negatieve
effecten van WULBZ, PEMBA, WAZ
en WAJONG gemitigeerd worden.
Dat geldt trouwens ook voor de
socialezekerheidswetten die
Nederland daarvoor al in de situatie
hebben gebracht dat veel uitkerings-
gerechtigden geen plaats meer
hadden op de arbeidsmarkt. D66
beschouwt de REA niet als sluitstuk,
maar als het begin van een nieuwe
benadering. Deze wet moet dan
echter wel goed gecontroleerd gaan
worden op zijn effectiviteit. Wij
leggen dan ook de zware verant-
woordelijkheid op de schouders van
de staatssecretaris om de verwachte
uitkomsten van deze wet te bewaken.
Dat wil zeggen dat wij in januari
1999 willen zien dat het aantal extra
plaatsingen ten gevolge van deze
wet is gerealiseerd. Het gaat dan om
5000 extra bij de UVI’s, 1500 bij de
gemeenten en 3000 bij Arbvo. Kan
de staatssecretaris dat toezeggen?
Mocht dat niet het geval zijn, dan
willen wij graag passende maatrege-
len om het aantal van 9500
REA-plaatsingen te realiseren. De
taakstelling met betrekking tot het
aantal REA-plaatsingen in verhou-
ding tot de kwantitatieve verbetering
van het aantal arbeidsgehandicapten
dat deel uitmaakt van de Neder-
landse beroepsbevolking is
nauwelijks in een percentage uit te
drukken. Je komt dan uit op een
percentage met drie nullen achter de

Voorzitter

Tweede Kamer
Wet (re)integratie arbeids-
gehandicapten
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